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PROTOKÓŁ NR XXXVI/22 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 29 kwietnia 2022 r. 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury 
w Gródku, przewodniczył Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała 
Kamila Cyuńczyk – młodszy referent w Referacie Organizacyjnym w Urzędzie Gminy Gródek. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, 
w obradach uczestniczy 13 radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 

Radni obecni na obradach XXXVI Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radna Alina Gościk, 

2. Radna Anna Petelska, 

3. Radna Dorota Popławska, 

4. Radna Grażyna Kubiak, 

5. Radna Małgorzata Popławska, 

6. Radna Monika Ratyńska, 

7. Radny Grzegorz Borkowski, 

8. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

9. Radny Jerzy Gryc, 

10. Radny Marek Antonowicz, 

11. Radny Mirosław Nos, 

12. Radny Wieczysław Gościk, 

13. Radny Wysocki Andrzej 

Nieobecne podczas stwierdzania quorum: Radna Iwona Kalinowska, Radna Anna Kulesza. 

(Listy obecności radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów stanowią kolejno załącznik Nr 3, 4 i 5 do niniejszego protokołu)  

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk poinformował radnych, iż na stole protokolanta 
wyłożony jest protokół obrad XXXV Sesji Rady Gminy. W trakcie dzisiejszej Sesji radni mogą wnosić 
poprawki lub uzupełnienia do protokołu, po czym zostanie on przyjęty i podpisany. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany radnym wraz 
z materiałami na dzisiejszą sesję. Następnie zwrócił się do zebranych z pytaniem Czy ktoś chce zabrać 
głos w sprawie proponowanego porządku obrad? 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad po dotychczasowym 
punkcie siódmym dodatkowego punktu, tj. rozpatrzenie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły podstawowej, w której zorganizowano oddział 
przedszkolny w wyższej wysokości niż określona w Ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do proponowanego porządku obrad 
dodatkowego punktu w brzmieniu:  

Rozpatrzenie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły 
podstawowej, w której zorganizowano oddział przedszkolny w wyższej wysokości niż określona w 
ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. 
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Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

nieoddany glos - 1  

Przewodniczący Rady, w związku z pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Wójta o wprowadzenie 
dodatkowego punktu do proponowanego porządku, odczytał proponowany porządek obrad XXXVI 
sesji, uwzględniający zgłoszoną zmianę: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody 
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Gródek. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej w Gródku z 
obowiązków realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 
opiekuńczych. 

7. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznej 
szkoły podstawowej, w której zorganizowano oddział przedszkolny w wyższej wysokości niż 
określona w Ustawie o finansowaniu zadań oświatowych 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami 
Pozarządowymi w 2021 r. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Gródku. 

10. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku w roku 
2021. 

11. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej. 

12. Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego przez Gminne Centrum 
Kultury oraz informacji o działalności tej instytucji w roku 2021.  

13. Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego przez Bibliotekę Publiczną 
w Gródku oraz informacji o działalności tej instytucji w roku 2021.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2022-2037. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 r.  

16. Pytania i wnioski radnych. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Przyjęcie protokołu obrad XXXV Sesji Rady Gminy Gródek. 

19. Zamknięcie obrad. 
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Zaproponowany porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

Głosowało 13 radnych:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek 
obrad XXXVI sesji Rady Gminy został przyjęty oraz że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

(Projekt porządku obrad oraz przyjęty porządek obrad stanowią kolejno załącznik Nr 1 i 2 do niniejszego protokołu) 

Ad. 3 

Wójt Gminy przedstawił informację o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu). 

Radni nie zgłosili pytań do przedstawionej informacji. 

Przewodniczący Rady powitał przybyłego na sesję Nadleśniczego Nadleśnictwa Waliły pana Dariusza 
Mytycha 

Wójt Gminy zwrócił się do radnych z prośbą o umożliwienie panu Dariuszowi Mytych zabranie głosu. 

Pan Dariusz Mytych poinformował zebranych o organizowanych przez Nadleśnictwo Waliły obchodach 
159 rocznicy bitwy pod Walilami i zaprosił radnych oraz mieszkańców gminy do wzięcia udziału w 
uroczystościach, które odbędą się przy pomniku Powstańców Styczniowych w okolicach Radunina. 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Gródek, radni otrzymali wraz z 
materiałami na dzisiejszą sesję. Następnie zwrócił się do radnym czy mają w tej sprawie jakieś pytania. 

Radny Jerzy Gryc zawnioskował o skreślenie w § 18 ust. 2 - chodzi o to, żeby za wodę pobraną w zastępczych 

punktach poboru wody przedsiębiorstwo wodno-kanalizacyjne nie pobierało opłaty. 

Zastępca Wójta Lilia Waraksa odnosząc się do wniosku radnego Jerzego Gryca przytoczyła brzmienie 
ust. 2 w §19 „Za wodę pobraną z zastępczych punktów poboru wody przedsiębiorstwo wodociągowo-
kanalizacyjne może pobrać opłaty na podstawie cen i stawek opłat określonych w obowiązującej 
taryfie” i wyjaśniła, że zacytowany punkt nie ma zastosowania w sytuacji wystąpienia awarii wodociągu 
bowiem Gmina ma obowiązek zapewnić mieszkańcom wodę pitną. Natomiast są sytuacje, kiedy inne 

podmioty będą chciały korzystać z tej wody i za to będą zobowiązane płacić.  

Radna Monika Ratyńska opowiedziała się za pozostawieniem ust. 2 przytaczając przykład kiedy to 
mieszkaniec wodą z hydrantu napełniał basen. W takiej sytuacji powinien on, a nie mieszkańcy, zapłacić 
za pobraną wodę. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Jerzego Gryca o wykreślenie w § 19 
ust. 2. 

Głosowało 13 radnych: 

za - 2, 

przeciw – 8, 

wstrzymujących się – 2, 

nieoddany głos – 1  
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W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek 
radnego Jerzego Gryca został odrzucony. 

Więcej pytań w tym punkcie obrad nie było w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o 
przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski poinformował 
zebranych, że przedłożony projekt uchwały był omawiany w dniu 27 kwietnia na wspólnym 
posiedzeniu komisji stałych. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Gródek. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 3. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia 
Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Gródek została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXVI/312/22 Rady Gminy Gródek w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Gródek stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu) 

Wójt Gminy przypomniał radnym, że na jednym z posiedzeń komisji zgłoszony został wniosek o 
zaproszenie na sesję Nadleśniczego Nadleśnictwa Walily w celu omówienia między innymi działań 
Nadleśnictwa w zakresie utrzymania dróg. W związku z tym zaproponował, aby przystąpić do 
zadawania pytań bowiem Pan Nadleśniczy będzie musiał niebawem nas opuścić. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do zgromadzonych o zadawanie pytań 

Radna Anna Petelska podziękowała Nadleśnictwu za dobrą współpracę oraz poprawianie nawierzchni 
dróg.  

Nadleśniczy Dariusz Mytych: W zeszłym roku na remont dróg, realizowanych wspólnie z Gminą, 
przeznaczyliśmy 100.000 zł. W tym roku przeznaczamy na ten cel również 100.000 zł. Wspólnie z Gminą 
wyznaczamy odcinki dróg które będą remontowane.  

Sołtys Dzierniakowa Halina Gogiel zwróciła się z prośbą o pomoc w dożwirowaniu drogi w części 
powiatowej oraz gminnej do Dzierniakowa, która jest mało przejezdna na skutek jeżdżących tamtędy 
samochodów ciężarowych wożących drzewo.   

Nadleśniczy Dariusz Mytych zapewnił, że w porozumieniu z panem Wójtem zostaną ustalone potrzeby 
i w miarę możliwości będą one realizowane.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza poinformował, że planowane jest spotkanie z Panem Nadleśniczym 
właśnie w kwestii wskazania dróg, które przy dofinansowaniu nadleśnictwa oraz dofinansowaniu 
gminy zostaną naprawione. Dotychczasowe działania obejmowały tylko naprawę krótkich odcinków, 
natomiast teraz przy współpracy z Nadleśnictwem Waliły jesteśmy w stanie zrealizować naprawy 
konkretnych odcinków dróg. Wniosek Pani Sołtys zostanie wzięty pod uwagę, natomiast w pierwszej 
kolejności należałoby ustalić kto jest osobą odpowiadającą za dany odcinek, następnie będzie można 
podjąć decyzję.  

Radna Grażyna Kubiak zapytała, czy są postępy dotyczące zmiany dróg w miejscowości Waliły-Stacja.  

Nadleśniczy Dariusz Mytych odpowiedział, że jest to jeszcze na etapie realizacji, są robione pomiary 
geodezyjne, jest przygotowywana cała dokumentacja.  
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Wójt Gminy Wiesław Kulesza wytypowaliśmy działki, które zostały uznane przez nadleśnictwo jako te, 
które nadają się do takiej zamiany. Zależy nam na remoncie konkretnych odcinków dróg, po realizacji 
zadań przygotowawczych zostanie podpisany stosowny akt notarialny.   

Ad. 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za 
usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i 
transportu nieczystości. Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie 
zwrócił się do radnym czy mają w tej sprawie jakieś pytania. 

Radny Jerzy Gryc zabrał głos „chcemy określić górne stawki opłat w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych w wysokości 50 zł netto za 1𝑚3. To znaczy, że jest 
propozycja podwyższenia o 100% tej opłaty. (…) Proponuję podnieść tę kwotę maksymalnie o 50 %.” 

Kierownik Komunalnego Zakładu Budżetowego Mirosław Gryko odpowiedział, że komunalny zakład 
budżetowy nie wywozi osadów z oczyszczalni przydomowych, dlatego że nie ma do tego pozwolenia i 
uprawnień, na oczyszczalnie przyjmowane są wyłącznie ścieki. KZB złożyło do Pana Wójta wniosek w 
celu ustalenia stawki podwyższającej, w tej chwili stawka wynosi 25zł co jest poniżej kosztów. Należy 
zauważyć, że w innych gminach górna stawka za wywóz ścieków sięga nawet 100zł.  

Radny Grzegorz Borkowski zauważył, że stawki maksymalne są ustalane dla firm.  

Radny Jerzy Gryc: to wyliczenie, które dostaliśmy zostało podpisane przez pracownika Komunalnego 
Zakładu Budżetowego w Gródku, firmy obce, inne nie brały w tym udziału. To są wyliczenia z 
Komunalnego Zakładu Budżetowego.  

Zastępca Wójta Lilia Waraksa powiedziała, że stawka 25 zł za opróżnianie odpadów ciekłych została 
ustalona w uchwale z 2013 roku. Komunalny Zakład Budżetowy przedłożył szacunkowe koszty, żeby 
można było oszacować rzeczywiste koszty. 50 zł jest to górna stawka co oznacza, że firmy nie muszą jej 
stosować, natomiast jest to w pewnym sensie ograniczenie, żeby nie stosowały więcej. 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk stwierdził, że wniosek Pana Radnego Jerzego Gryca należy 
poddać pod głosowanie.  Zwrócił się z zapytaniem do Radnego czy podtrzymuje wniosek o 
podwyższenie stawek z 25zł o 50%.  

Radny Jerzy Gryc podtrzymał wniosek.  

Zastępca Wójta Lilia Waraksa dodała, że uchwała, o której jest mowa dotyczy górnych stawek. Nie są 
to ceny, które my proponujemy, tylko górne stawki, które mogą obowiązywać na terenie naszej gminy. 
Rynek odbierania usług odpadów komunalnych i transportu nieczystości ciekłych poza systemem 
odpadów komunalnych opiera się na gospodarce rynkowej, więc to klient wybiera, z jakiej usługi będzie 
korzystał. Jeśli klientowi nie będzie odpowiadała usługa KZB to będzie mógł skorzystać z innej, bo takie 
firmy są zarejestrowane w naszej gminie i mogą też świadczyć takie usługi, więc tutaj w zasadzie rynek 
reguluje popyt i podaż. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Jerzego Gryca aby górną stawkę opłat 
za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych ustalić 
w wysokości 37,5 zł netto 

Głosowało 13 radnych: 

za - 2, 

przeciw – 9, 

wstrzymujących się –2. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek 
radnego Jerzego Gryca został odrzucony. 
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Więcej pytań w tym punkcie obrad nie było w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o 
przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Grzegorz Borkowski, 
poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały był bardzo szczegółowo omawiany w dniu 
27 kwietnia na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie ustalenia górnych stawek 
opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości 

Głosowało 13 radnych: 

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 3, 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, uchwała w sprawie ustalenia górnych 
stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXVI/313/22 Rady Gminy Gródek w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości, stanowi załącznik Nr 8 do 

niniejszego protokołu) 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora szkoły 
podstawowej w Gródku z obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie, a 
następnie zwrócił się do radnych czy są jakieś pytania. 

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 
poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Grzegorz Borkowski 
poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały był omawiany w dniu 27 kwietnia na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zwolnienia 
dyrektora szkoły podstawowej w Gródku z obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zwolnienia 
dyrektora szkoły podstawowej w Gródku z obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXVI/314/22 Rady Gminy Gródek w sprawie zwolnienia dyrektora szkoły podstawowej w Gródku z 

obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, stanowi 

załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu) 
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Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
dotacji dla niepublicznej szkoły podstawowej w Gródku, w której zorganizowano oddział przedszkolny 
w wyższej wysokości niż określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych Radni otrzymali na 
ostatnim wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy i był on również tematem obrad tego 
posiedzenia. 

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 
poprosił o przedstawienie opinii właściwej komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Grzegorz Borkowski 
poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały był omawiany w dniu 27 kwietnia na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły podstawowej, w której zorganizowano oddział 
przedszkolny w wyższej wysokości niż określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych  

Głosowało 13 radnych: 

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 3. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły podstawowej, w której zorganizowano oddział 
przedszkolny w wyższej wysokości niż określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych, została 
podjęta. 

(Uchwała Nr XXXVI/315/22 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły 

podstawowej w Gródku dla niepublicznej szkoły podstawowej, w której zorganizowano oddział przedszkolny w wyższej 

wysokości niż określona w Ustawie o finansowaniu zadań oświatowych., stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu) 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk poinformował, że sprawozdanie z realizacji Programu 
Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi w 2021r. radni otrzymali wraz z 
zaproszeniem na dzisiejszą sesję i było ono temat posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Gminy 
w dniu 27 kwietnia. 

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do sprawozdania, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił 
o przedstawienie opinii wysokiej rady. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Grzegorz Borkowski 
poinformował zebranych, że sprawozdanie był omawiany w dniu 27 kwietnia na wspólnym posiedzeniu 
komisji stałych i zostało pozytywnie zaopiniowane przez komisje. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Gródek z 
organizacjami pozarządowymi za 2021 rok zostało przyjęte do wiadomości. 

(Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi w 2021r., stanowi załącznik 
Nr 11 do niniejszego protokołu) 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na 
dzisiejsze posiedzenie, a następnie zwrócił się do Radnych czy są pytania odnośnie projektu uchwały. 
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Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 
poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Grzegorz Borkowski 
poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały był omawiany w dniu 27 kwietnia na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie 
uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku  

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie w sprawie 
uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku. 

(Uchwała Nr XXXVI/316/22 Rady Gminy Gródek w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Gródku; stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu) 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady poinformował, że Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Gródku w roku 2021 radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 
Następnie zwrócił się do radnych czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie. 

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do przedstawionego sprawozdania, w związku z czym 
Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Grzegorz Borkowski 
poinformował zebranych, że sprawozdanie był omawiany w dniu 27 kwietnia na wspólnym posiedzeniu 
komisji stałych i zostało pozytywnie zaopiniowane przez komisje. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Gródku w roku 2021 zostało przyjęte do wiadomości. 

(Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku w roku 2021r., stanowi załącznik Nr 13 do 
niniejszego protokołu) 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk poinformował, że ocenę zasobów pomocy społecznej gminy 
Gródek za 2021 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił 
się do radnym czy mają w tej sprawie jakieś pytania. 

Radny Jerzy Gryc zapytał, czy w naszej gminie są osoby długotrwale bezrobotne? A drugie pytanie, czy 
są bezrobotni z prawem do zasiłku?  

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Jolanta Bójko: Osoby, które mają status osoby 
bezrobotnej mogą ubiegać się u nas o świadczenia. Od pierwszego stycznia wzrosło kryterium 
dochodowe, w związku z tym również i wysokość zasiłku, między innymi zasiłku stałego, również 
wyliczanego z zasiłku okresowego. W tej chwili od 1 stycznia, jeżeli jest to osoba samotnie 
gospodarująca to kryterium dochodowe nie może przekroczyć 776 zł. Natomiast w przypadku osób 
pozostających w gospodarstwie domowym dochodowe nie może przekroczyć 600 zł. Ubóstwo jest 
wtedy, kiedy dochód ten nie przekracza tych 100% kryterium dochodowego. Osoby bezrobotne muszą 
przedstawiać swoją aktywność zawodową w wyznaczonych terminach w Urzędzie Pracy. 

Radni nie zgłosili więcej pytań, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii 
komisji. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Grzegorz Borkowski, 
poinformował zebranych, że informacja był omawiany w dniu 27 kwietnia na wspólnym posiedzeniu 
komisji stałych i zostało pozytywnie zaopiniowane przez komisje. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy Gródek pozytywnie oceniła zasoby pomocy społecznej 
gminy Gródek za 2021 r. 

(Ocena zasobów pomocy społecznej gminy Gródek za 2021 r., stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu) 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego przez 
Gminne Centrum Kultury oraz informację o działalności tej instytucji w roku 2021 r., radni otrzymali 
wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Przewodniczący zwrócił się do Dyrektor Gminnego 
Centrum Kultury o omówienie sprawozdania.  

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Magdalena Łotysz poinformowała, że GCK wykonuje bardzo 
szeroko pojętą pracę, nawet wykraczającą poza działalność kulturalną. Planowany jest remont 
schodów i tarasów, ze względu na bardzo zły stan obecny. Zależy nam na tym, żeby mieszkańcy gminy 
Gródek mieli bezpieczne warunki do uczestnictwa w kulturze. Dom Kultury był punktem szczepień oraz 
miejscem zbiórki dla uchodźców. Odbywają się tutaj też sesje Rady Gminy. Udało nam się pozyskać na 
działalność 176 00 zł dodatkowych środków zewnętrznych.  

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do sprawozdania, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił 
o przedstawienie opinii właściwej komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Grzegorz Borkowski, 
poinformował zebranych, że sprawozdanie był omawiane w dniu 27 kwietnia na wspólnym 
posiedzeniu komisji stałych i zostało pozytywnie zaopiniowane przez komisje. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego przez 
Gminne Centrum Kultury oraz informację o działalności tej instytucji w roku 2021 zostało przyjęte do 
wiadomości. 

(Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego przez Gminne Centrum Kultury oraz informacja o działalności tej 
instytucji w roku 2021, stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu) 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk poinformował, że sprawozdanie roczne z wykonania planu 
finansowego przez Bibliotekę Publiczną w Gródku oraz informację o działalności tej instytucji w roku 
2021, radni otrzymali na Wspólnym posiedzeniu Komisji Stałej. 

Przewodniczący zaprosił Kierownik Biblioteki Publicznej w Gródku Katarzynę Rogacz o przedstawienie 
sprawozdania.  

Kierownik Biblioteki Publicznej w Gródku poinformowała między innymi, że w 2021 r. Biblioteka 
pozyskała 10 000zł z Fundacji ORLEN oraz 6 500 zł na książki z Narodowego Programu Czytelnictwa. 
Prowadzimy szereg działań, dla czytelników, dla młodzieży i dorosłych. Włączamy się w różne akcje 
ogólnopolskie czy też konkursy powiatowe, jak również sami organizujemy konkursy. W tym roku 
odbędzie się Narodowe Czytanie, zachęcamy mieszkańców naszej gminy do wzięcia udziału. Można to 
wszystko zobaczyć, obserwować na naszej stronie internetowej i na Facebooku.  

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do sprawozdania, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił 
o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Grzegorz Borkowski, 
poinformował zebranych, że sprawozdanie był omawiane w dniu 27 kwietnia na wspólnym 
posiedzeniu komisji stałych i zostało pozytywnie zaopiniowane przez komisje. 
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego przez 
Bibliotekę Publiczną w Gródku oraz informację o działalności tej instytucji w roku 2021 zostało przyjęte 
do wiadomości. 

(Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego przez Bibliotekę Publiczną w Gródku oraz informacja o działalności 
tej instytucji w roku 2021, stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu) 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 
wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, został przekazany radnym przed 
dzisiejszą sesją.  

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 
poprosił o przedstawienie opinii właściwej komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Grzegorz Borkowski 
poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały był omawiany w dniu 27 kwietnia na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 
wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z 
prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXVI/317/22 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, stanowi 
załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu) 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Gródek 
na 2022 rok, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do 
radnych czy mają w tej sprawie jakieś pytania. 

Radna Monika Ratyńska zapytała, dlaczego 10 000zł zostało zdjęte z pociągu? Czy to oznacza, że w 
tym roku nie będzie kursował pociąg? 

Radny Grzegorz Borkowski odpowiedział, że pociąg będzie dopiero uruchomiony od 1 lipca. Będzie 
kursował później niż zwykle ze względu na trwający remont stacji w Białymstoku., nie są zrobione 
jeszcze krawędzie peronowe.  

Radni nie zgłosili więcej uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 
poprosił o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Grzegorz Borkowski, 
poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały był omawiany w dniu 27 kwietnia na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy 
Gródek na 2022 rok. 
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Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w 
budżecie gminy Gródek na 2022 rok, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXVI/318/22 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie gminy Gródek na 2022 rok, stanowi załącznik 
Nr 18 do niniejszego protokołu) 

Ad. 16 

Radny Grzegorz Borkowski zwrócił się z prośbą o usunięcie krzaków, wycięcie starych konarów, 
spróchniałych drzew z pasa drogowego drogi gminnej w miejscowości Bobrowniki. Poprosił 
jednocześnie o zwrócenie się do powiatu, aby również w pasie drogi powiatowej usunięte zostały, min. 
stare drzewa, które zagrażają już w tej chwili wywróceniem. 

Wójt Gminy poinformował, że pierwszy punkt przyjmujemy do akceptacji oraz realizacji. Natomiast, 
jeżeli chodzi o drugi punkt to oznajmił, iż problem został zgłoszony do powiatu. Trwa analiza problemu 
na odcinku Bobrowniki – Chomontowce 

Radny Janusz Cimochowicz zgłosił wniosek o zaproszenie na kolejną sesję przedstawiciela PGE w 
związku z powtarzającymi się przerwami w dostawie prądu. Pomimo zapowiedzi ze strony PGE linie 
energetyczne średniego i niskiego napięcia nie są modernizowane. 

Wójt Gminy zobowiązał się zaprosić przedstawiciela PGE na najbliższą sesję Rady Gminy 

Radna Anna Petelska zapytała czy będzie naprawiona nawierzchnia drogi gminnej w Waliłach -
Dworze? Zwróciła się również z prośbą o naprawę placu zabaw w Zarzeczanach przy zalewie.  

Kierownik Referatu Monika Kazberuk odpowiedziała, że aktualnie prowadzone są rozmowy z firmami 
które mogłyby zająć się naprawą drogi. Jeżeli wybierzemy firmę, to zlecimy naprawę. Plac zabaw jest 
już zgłoszony i zlecony firmie, musimy poczekać na wyprodukowanie części oraz dowóz elementów. 
Trap z metalowymi elementami już jest zlecony i będzie do połowy maja naprawiony. 

Radny Marek Antonowicz zwrócił się z prośbą o poprawę drogi w Bielewiczach od nr 7 do nr 14.  Stan 
drogi po ulewnych opadach znacznie się pogorszył.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza zgodził się z prośbą Radnego. Dodał, że dzięki pozyskaniu dodatkowych 
środków na remont dróg z Urzędu Marszałkowskiego oraz z Nadleśnictw, możliwa będzie naprawa 
wybranych odcinków dróg. 

Radna Monika Ratyńska w nawiązaniu do wystąpienia Radnego Janusza Cimochowicza w sprawie 
przerw w dostawie prądu powiedziała, że aby uzyskać efekt należy prosić, pisać do Zakładu 
Energetycznego o naprawę. Wspomniała również o wniosku złożonym na ubiegłej sesji dotyczącym 
długości palenia się światła w porach wieczorowych.  

Wójt Gminy zobowiązał się do zaproszenia na najbliższą sesję przedstawiciela PGE.  

Radny Andrzej Wysocki wystąpił z prośbą o postawienie większej ilości koszy na odchody zwierzęce.  

Wójt Gminy zadeklarował realizację wniosku 

Ad. 17 

Dyrektor Gminnego Domu Kultury Magdalena Łotysz poinformowała, że Gminne Centrum realizuje 
obecnie projekt „Inicjatywy lokalne”. Projekt polega na tym, że na początku wykonuje się diagnozę 
potrzeb. Jest to bardzo ważny dokument, tak naprawdę w każdej dziedzinie. Realizowane było 
spotkanie z uczniami klasy VIIB, w szkole podstawowej w Gródku, na którym zostały zdiagnozowane 
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potrzeby dzieci i młodzieży. Kolejny raz dzieci i młodzież zgłaszają potrzebę utworzenia skate parku, 
siłowni street work out i górki saneczkowej. Siłownia typu street workout została ujęta w projekcie, 
który już został złożony. Każdy dorosły mieszkaniec naszej gminy będzie mógł złożyć do nas projekt, 
który my dofinansujemy w kwocie 4 400 zł, przy założeniu, że maksymalnie 7 projektów, gdzie jest 
możliwość maksymalnie 7 dofinansować. W 2018 r. był między innymi pokaz mody, był plener malarski 
w Wiejkach. Planowana jest we wrześniu wystawa o Karo przy ulicy Fabrycznej w Gródku.  

Sołtys Dzierniakowa Halina Gogiel zapytała się, czy rozpatrzone zostało podanie odnośnie 
wybudowania wiaty we wsi Dzierniakowo, na działce gminnej nr 122 oraz na jakim etapie jest 
rozpatrzenie wniosku z dnia 26.02.2022r. dotyczącego pomnika Partyzantów braci Chrzanowskich?  

Zastępca Wójta Lilia Waraksa odpowiedziała, „co roku gmina składa do wojewody wnioski o 
sfinansowanie prac przy pomnikach będących miejscami pamięci narodowej. W bieżącym roku również 
dokonaliśmy wyceny, następnie napisaliśmy wniosek, który skierowaliśmy do Wojewody w sprawie 
remontu pomnika upamiętniającego braci Chrzanowskich, na mogile, na cmentarzu prawosławnym. 
Odpowiedź na nasz wniosek jest negatywna z uwagi na to, że Wojewoda nie jest pewien, czy w obecnej 
chwili są to słuszni bohaterowie. Wiec dofinansowania nie ma. Biorąc pod uwagę, że stan pomnika jest 
rzeczywiście bardzo zły, myśmy zabezpieczyli jakieś niewielkie środki, które by stanowiły wkład własny 
do tego zadania, ale są to pieniądze niewystarczające. Firma zajmująca się pomnikami wyceniła prace 
na 25 000zł. Pewnie będziemy musieli się oprzeć na sponsorach. Może Państwo Radni macie jakieś 
pomysły” 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza poinformował, że przy projektowaniu budżetu wzięliśmy pod uwagę 
budowę trzech wiat. Ze względu na rosnący koszt budowy złożyliśmy wniosek na dofinansowanie z 
LGD.  Planowana jest budowa trzech wiat, dokładnie w miejscowości Kołodno, Radunin i Zubry.  

Sołtys Królowego Stojła Lilia Tomaszewska zwróciła się z prośbą o podsypanie drogi do Królowego 
Stojła. 

Wójt Gminy odpowiedział, że w ramach posiadanych środków spróbujemy podsypać drogę do 
Królowego Stojła. 

Sołtys Wiejek Iwona Bilkiewicz zwróciła się z prośba o wycięcie łozę w rowach przy drodze za jeziorem 
Wiejki, ponieważ droga jest w ogóle nieprzejezdna, a rolnicy niestety mają łąki za jeziorem i korzystają 
z uprzejmości swoich sąsiadów, jeżdżąc przez inne łąki albo przez las. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że na drugi rok Wysoką Radę poprosimy, żeby zatwierdzić 
w ramach rekultywacji naprawę tej drogi. Jest możliwość w Urzędzie Marszałkowskim starać się o 
pieniądze na podsypanie, na wykonanie w sposób żwirowy drogi w ramach rekultywacji dróg. Wniosek 
raz został odrzucony, ponieważ odcinek drogi nie spełniał geodezyjnych wymogów. W ramach 
rekultywacji, będziemy składać wniosek na drugi rok do budżetu spróbujemy uzyskać dofinansowanie 
z Urzędu Marszałkowskiego. 

Radny Mirosław Nos zwrócił uwagę, że przy trasie do Bobrownik w miejscu niedaleko byłej stacji CPN 
zostało utworzone przez kierowców TIRów składowisko śmieci, które było już kilka razy sprzątane we 
własnym zakresie przez nadleśnictwo. W porozumieniu z Panem Nadleśniczym, Radny zwrócił się z 
prośbą o wysprzątanie tego miejsca. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że zostanie ustalony zarządca drogi, następnie będą 
podejmowane dalsze kroki.  

Sołtys Chomontowiec Sławomir Lewczuk zgłosił problem dotyczący zniszczonych przez wojsko łąk. 
Zaznaczył, że prywatni ludzie pisali prośby do powiatu i starostwa, w efekcie wszyscy zostali „odesłani 
z kwitkiem”. Rolnicy nie mają możliwości siania oraz wykarmienia bydła. Czy jest możliwość 
wystosowania pisma do organu, który rozpatrzyłby problem?  

Wójt Gminy odpowiedział, że rozmawiał z przedstawicielem Wojewody, zajmującą się tymi sprawami. 
Przekazana została informacja, że aktualnie zbierane są dowody w postaci zdjęć, nagrań z datą i 
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zwracają się z prośbą do Rolników o dowody w takich formach. W ramach odszkodowania podejmować 
decyzję będzie Minister Spraw Wewnętrznych i Administracji.  

Radna Grażyna Kubiak: Ja mam takie pytanie, bo tutaj pan Wójt powiedział, że należy przedstawić 
dowody. Na czym mają polegać te dowody? 

Wójt Gminy: Najbardziej zdjęcia z datą, żeby nie było mowy o tym, że to są zdjęcia sprzed lat. 

Radna Grażyna Kubiak: zwróciła uwagę, że zabronione jest robienie zdjęć posterunkom usytuowanym 
na działkach, to w jaki sposób udowodnić ten fakt? 

Wójt Gminy: Tam, gdzie są ustawione posterunki to było to uzgadniane 

Radna Grażyna Kubiak: Posterunki z właścicielami nigdy nie były ustalone. Nikt do dzisiaj, żaden 
właściciel nie dostał żadnego zgłoszenia, informacji, czegokolwiek, że na jego działce ustawiony 
zostanie posterunek. 

Wójt Gminy: Przedstawiciele wojska informowali, że będą ustawiane posterunki w określonych 
miejscach. Nie wiedziałem, że nie zostało to uzgodnione z właścicielami działek. 

Radna Grażyna Kubiak: No właśnie, jeżeli nie były uzgadniane i nie można temu zrobić zdjęcia to jak 
to udowodnić? 

Wójt Gminy: Mam prośbę poczekajmy do wtorku, postaram się wyjaśnić te sprawę. 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk poinformował, iż radni nie zgłosili uwag ani uzupełnień do 
udostępnionego na stole protokolanta protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy Gródek. W związku z 
powyższym, poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

nieoddany głos – 1  

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z 
XXXV Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

Ad. 21 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad XXXVI Sesji Rady Gminy został zrealizowany. Wobec 
wyczerpania porządku obrad podziękował radnym oraz wszystkim uczestnikom sesji, a następnie 
zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XXXVI Sesji Rady Gminy Gródek”. 

Sesja Rady Gminy zakończyła się o godzinie 13:15. 

Integralną część protokołu stanowią załączniki wymienione poniżej: 

1. Projekt porządku obrad; 

2. Projekt porządku obrad po wniesionych poprawkach; 

3. Lista obecności radnych; 

4. Lista obecności zaproszonych gości; 

5. Lista obecności sołtysów; 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym; 

7. Uchwała Nr XXXVI/312/22 Rady Gminy Gródek w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Gródek; 
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8. Uchwała Nr XXXVI/313/22 Rady Gminy Gródek w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za usługi 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i 
transportu nieczystości; 

9. Uchwała Nr XXXVI/314/22 Rady Gminy Gródek w sprawie zwolnienia dyrektora szkoły podstawowej 
w Gródku z obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych; 

10. Uchwała Nr XXXVI/315/22 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 
niepublicznej szkoły podstawowej w Gródku dla niepublicznej szkoły podstawowej, w której 
zorganizowano oddział przedszkolny w wyższej wysokości niż określona w Ustawie o finansowaniu 
zadań oświatowych; 

11. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi w 
2021r.; 

12. Uchwała Nr XXXVI/316/22 Rady Gminy Gródek w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Gródku; 

13. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku w roku 2021r.; 

14. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Gródek za 2021 r.; 

15. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego przez Gminne Centrum Kultury oraz 
informacja o działalności tej instytucji w roku 2021.; 

16. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego przez Bibliotekę Publiczną w Gródku oraz 
informacja o działalności tej instytucji w roku 2021.; 

17. Uchwała Nr XXXVI/317/22 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i 
spłat zobowiązań na lata 2022-2037; 

18. Uchwała Nr XXXVI/318/22 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 
rok; 

19. Imienny wykaz głosowań przez radnych; 

20. Nagranie z obrad XXXVI Sesji Rady Gminy Gródek. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

Protokołowała 

Młodszy referent Kamila Cyuńczyk 

 

Przewodniczący Rady 

 

Wieczysław Gościk 

                   

 

 


